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Hei. 

Korleis kan dokke vurdere tanken på å kutte ned åpningstida på SFO fra 07.00 til 16.30 til 07.30- 
15.30, da det er en grei ordning allereie? 

Ka med foreldre som starta på jobb allereide kl.07.30? Skal barna virkelig måtte gå heim og være 
aleine til foreldra kjem heim? Er det ikkje bedre at dei får være på SFO til en av foreldra er ferdig 
på jobb? 

Ka med dei som ikkje har så mange rundt seg av familie/venna som kan eventuelt hente ungane 
og passe på dei til en av foreldrene er ferdig? Det er ikkje mange som har den muligheita. 

Mange av oss foreldre har forskjellige arbeidstider. Noken er ferdig kanskje før 15.30, medan 
andre er ikkje ferdig før 16.00. 
Trur dokke virkelig det blir lettare å endre opningstidene? Ja kanskje for den økonomiske sin del, 
men prøv å sjå litt fra vår perspektiv. 

Dette vil krasje med arbeidstida til oss som foreldre. 
Dersom åpningstida blir kutta ned, vil det føre til vanskeligheter for oss som foreldre , 
jobbmessig. 

Ej he en jobb som ikkje er ferdig før 15.30, men heldigvis har ej et fantastisk støtteapparat - 
familie som kan stille opp å hente 6 åringen når det trengs. 

No snakka ej for dei som virkelig treng å ha dei opningstidene som dei er no. Vær så snill å 
revurder. 

Velge dokke å endre åpningstidene vil det føre til vanskeligheite for mange av foreldrene og ikkje 
minst for dei som kanskje ikkje har så mange rundt seg som kan passe ungane deira. 
Ej håpe dokke tenke dokke nøye om. 

Mvh 

Renate E. Nygård 
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